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Από το υπ' αριθμ. 3 / 2012  Πρακτικό Συνεδρίασης 
της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Βέροιας 

 
Αριθμός Απόφασης : 30 / 2012. 

 

       Π ε ρ ί λ η ψ η 
 

Ανάκληση αδείας ίδρυσης & λειτουργίας καταστήματος 
«ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ-ΜΠΑΡ» της εταιρείας ΠΙΤΟΥΛΙΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-
ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ Ο.Ε. (Έλλης 7). 

 
Σήμερα στις 20 Απριλίου 2012, ημέρα Παρασκευή και ώρα 12:30΄μ.μ. και σε 

συνεχόμενη συνεδρίαση στις 24 Απριλίου 2012, ημέρα Τρίτη και ώρα 13.30΄μ.μ., 
συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, 
στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12.04.2012 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου και Αντιδημάρχου κ. Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, που δημοσιεύτηκε και 
επιδόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με τα άρθρο 75 του Ν.3852/2010. 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 9 μελών βρέθηκαν 
παρόντα 7 μέλη. 
 

Παρόντες Απόντες 
1 Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης 1 Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 
2 Κατίνα Κοστογλίδου 2 Αριστομένης Λαζαρίδης 
3 Εμμανουήλ Γουναράς   
4 Γεώργιος Μιχαηλίδης   
5 Βασίλειος Παπαδόπουλος   
6 Δημητρούλα Γκέκα   
7 Δημήτριος Δάσκαλος   

 

Σημείωση: 
1) Κατά τη συζήτηση της αριθμ.27/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Βασίλειος Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθμ.30/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Δημήτριος Δάσκαλος. 
3) Στη συνεχόμενη συνεδρίαση της 24-04-2012 (συζήτηση των αριθμ.38-41/2012 

αποφάσεων) απουσίαζαν και οι κ.κ. Εμμανουήλ Γουναράς & Γεώργιος Μιχαηλίδης. 
 

Τα πρακτικά της Επιτροπής τηρήθηκαν από τον υπάλληλο Γεώργιο Νικόπουλο. 
 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη της Επιτροπής το από 30-3-2012 Εισηγητικό Σημείωμα της 
Αντιδημάρχου Οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη-Γεωργίου, που έχει ως εξής: 

«Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθ. 80 παρ. 5 του Ν.3463/8-6-06 η 
αρμοδιότητα για τη χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων 
υγειονομικού ενδιαφέροντος ανήκει στους Δήμους και τις Κοινότητες, ενώ με την παρ.6 του 
ίδιου άρθ. ρυθμίζονται θέματα που αφορούν την ανάκληση, αφαίρεση και προσωρινή 
αφαίρεση αδειών και την σφράγιση των πιο πάνω καταστημάτων. 

Σύμφωνα με την παρ. 5 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειονομικής Διάταξης θεωρείται 
ίδρυση νέου καταστήματος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού ενδιαφέροντος και 
συνεπώς απαιτείται νέα άδεια ίδρυσης και λειτουργίας τούτου η μεταφορά ή επέκταση ή 
αλλαγή ή μεταβίβαση του, καθώς και η ουσιώδης τροποποίηση των υγειονομικών όρων 
λειτουργίας του, εκτός αν, κατά τις διαπιστώσεις της αρμόδιας υγειονομικής υπηρεσίας, η 
γινόμενη τροποποίηση είχε σαν συνέπεια τη βελτίωση των υγειονομικών συνθηκών 
λειτουργίας τούτου. 

Ως μεταβίβαση καταστήματος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού ενδιαφέροντος 
εννοείται και η εκχώρηση με ενοίκιο της εκμεταλλεύσεως των εγκαταστάσεων (οίκημα, 



εξοπλισμός κ.τ.λ.) τούτου από τον κάτοχο της αδείας ιδρύσεως και λειτουργίας του σε άλλο 
πρόσωπο. 

Επίσης, στο άρθρο 6 παρ. 9 της προαναφερθείσης Υγειονομικής Διάταξης αναφέρεται: 
"Τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού ενδιαφέροντος, που 

λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη από το παρόν άρθρο άδεια ιδρύσεως και λειτουργίας, 
κλείονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή (Ο.Τ.Α. παρ. 6 του άρθ. 80 του 
ανωτέρω), οι δε παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις 
του Α.Ν. 2520/95". 

Σύμφωνα με το εδ. 2 παρ. 1 του άρθ. 41 της ίδιας Υγειονομικής Διάταξης, δεν 
θεωρούνται κέντρα διασκέδασης τα καταστήματα των άρθρων 37, 38 και 39, στα οποία, 
κατόπιν αδείας της αρμόδιας Αρχής (Ο.Τ.Α.) και σύμφωνα με τις ισχύουσες σχετικές 
Αστυνομικές Διατάξεις γίνεται χρήση ορισμένων εγχόρδων οργάνων (πιάνο, βιολί, κιθάρα 
κ.τ.όμ.) χωρίς ενισχυτή και μεγάφωνα, ή στερεοφωνικού μηχανήματος μικρής ισχύος, 
ανάλογης με το χώρο, για τη δημιουργία ευχάριστης ατμόσφαιρας στο κατάστημα. Στα 
καταστήματα αυτά δεν επιτρέπεται ο χορός. 

Με την αριθμ. 979 απόφαση του ο ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ χορήγησε την με αριθμ.πρωτ. 
9304/09-08-2007 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ-ΜΠΑΡ στην 
εταιρεία ΠΙΤΟΥΛΙΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ – ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ Ο.Ε. για το 
ευρισκόμενο στη Βέροια και επί της οδού ΕΛΛΗΣ 7 κατάστημά της. 

Με το αριθμ. 1020/18925/4-β/17-03-2012 έγγραφό του το Αστυν. Τμήμα Βεροίας μας 
γνώρισε ότι σε έλεγχο που διενεργήθηκε στις 27-01-2012 και ώρα 00:55΄ διαπιστώθηκε 
ουσιώδης τροποποίηση των όρων της χορηγηθείσας άδειας ίδρυσης και λειτουργίας και 
αλλαγή του καταστήματος σε κέντρο διασκέδασης, με τη Λειτουργία ζωντανής μουσικής από 
3μελή ορχήστρα (μπουζούκι - αρμόνιο - ντραμς) συνδεδεμένη με ενισχυτή και ηχεία. 

Κατόπιν αυτών και προκειμένου να αποτραπεί η περαιτέρω παράνομη λειτουργία του εν 
λόγω καταστήματος, παρακαλείται η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής να αποφασίσει σχετικά με 
την ανάκληση ή όχι της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του και τη σφράγισή του, σύμφωνα 
με τις παρ. 6 και 9 του άρθρου 6 της ανωτέρω Υγειονομικής Διάταξης». 

Και κάλεσε την Επιτροπή να αποφασίσει σχετικά. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Το 4ο θέμα, αφορά «Ανάκληση ή μη της αδείας ίδρυσης & 
λειτουργίας» του παραπάνω καταστήματος, για παράβαση που αφορά «αλλαγή του 
καταστήματος σε κέντρο διασκέδασης, με τη Λειτουργία ζωντανής μουσικής από 
3μελή ορχήστρα (μπουζούκι-αρμόνιο-ντραμς), συνδεδεμένη με ενισχυτή και ηχεία». 
Κύριε Χασιώτη θέλετε να πάρετε το λόγο; 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Εκτός από το 4ο αναφερθείτε και στο επόμενο 
5ο θέμα γιατί τα νομικά ζητήματα και των 2 θεμάτων είναι κοινά. Επομένως να μην 
επαναλαμβάνω τα ίδια για κάθε ένα από τα δύο θέματα. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Στο ίδιο κατάστημα αφορά και το επόμενο 5ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης που επίσης αφορά «Ανάκληση ή μη αδείας ίδρυσης & 
λειτουργίας του καταστήματος ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ-ΜΠΑΡ της εταιρείας ΠΙΤΟΥΛΙΑΣ 
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ Ο.Ε. (Elli’s, Έλλης 7)», για 
παράβαση που αφορά «επέκταση του καταστήματος με την ανάπτυξη είκοσι πέντε 
(25) σκαμπό σε δημοτικό υπαίθριο χώρο, ενώ από την υφιστάμενη άδεια ίδρυσης & 
λειτουργίας δεν προβλέπεται ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων στο χώρο αυτό». 
    Η συζήτηση θα είναι κοινή και για τα 2 θέματα και η Επιτροπή θα πάρει δύο 
ξεχωριστές αποφάσεις, μία για το 4ο και μία για το 5ο θέμα, ανάλογα και σύμφωνα με 
τις αναφερόμενες παραβάσεις. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Καλημέρα σας καταρχάς. Εγώ αυτά τα οποία 
θα σας πω σε νομικό και πραγματικό επίπεδο, θέλω να ξέρετε ότι γίνονται με την 
οπτική γωνία να μη φέρουν σε καμιά απολύτως δυσχερή νομική θέση τα μέλη της 
Επιτροπής, γιατί θήτευσα και εγώ στη Δημαρχιακή Επιτροπή, υπέστην πλείστες 
όσες μηνύσεις σαν αυτές που απολογηθήκατε και σέβομαι ότι σε καμία περίπτωση 



στο όνομα του να δει κανείς με ευρεία έννοια ένα ζήτημα δεν πρέπει να κινδυνεύει να 
φτάσει κατηγορούμενος για πράγματα για τα οποία δεν φταίει κιόλας, δηλαδή. 
Γι΄αυτό για κάθε νομικό ισχυρισμό, θα επικαλούμαι και τη θέση του νομικού 
συμβούλου, εάν ετούτο που σας λέω είναι αληθές ή όχι και θα σας κάνω και μία 
πρόταση, στην πορεία. Καταρχάς πρέπει να πω ότι και στις δύο περιπτώσεις μία 
διαδικασία η οποία προβλέπεται από την υγειονομική διάταξη, η τήρηση της οποίας 
αποτελεί ουσιώδη όρο νομιμότητας της οποιασδήποτε απόφασης πρέπει να ληφθεί. 
Ποια είναι η διαδικασία αυτή ! Ο νόμος και σωστά, προβλέπει, προκειμένου να 
αποφασίσει η Δημαρχιακή Επιτροπή, με την παλιά διατύπωση του νόμου «ο 
Νομάρχης», περί της ανάκλησης ή όχι της αδείας, να ακολουθηθεί η εξής διαδικασία. 
Σας διαβάζω την παρ. 7 του άρθρου 5 της υγειονομικής διάταξης, που λέει «Πριν 
από την επιβολή του μέτρου της προσωρινής ή οριστικής απαγόρευσης λειτουργίας 
καταστήματος κλπ., πρέπει να καλείται εγγράφως σε ακρόαση ο ενδιαφερόμενος, ο 
οποίος οφείλει να απολογηθεί. Μετά την απολογία δίνεται εντολή στην αρμόδια 
υπηρεσία, εν προκειμένου στην Δ/νση Υγείας, προκειμένου να διαπιστώσει εάν 
υπάρχει η αποκατάσταση της όποιας παράβασης ή όχι και τάσσοντας προθεσμία 15 
ημερών, μάξιμουμ, εντός της οποίας πρέπει ο ενδιαφερόμενος καταστηματάρχης να 
συμμορφωθεί ή όχι. Αυτή η διαδικασία, δηλαδή, που έχει τα εξής βήματα: Βεβαίωση-
Πρόσκληση των ενδιαφερομένων σε ακρόαση-Εντολή στην αρμόδια υπηρεσία να 
κάνει έλεγχο-Προθεσμία 15 ημερών, μάξιμουμ-Πάροδο απράκτου αυτής της 
προθεσμίας, είναι υποχρεωτική προκειμένου μια οποιαδήποτε απόφαση να είναι 
σύννομη. Μετά την ολοκλήρωση αυτής της διαδικασίας, μπορεί συννόμως η 
Επιτροπή σας να προχωρήσει στην ανάκληση ή στην επιβολή οποιουδήποτε 
διοικητικού μέτρου. Δεν υπάρχει εξαίρεση πια ούτε και για ζητήματα, από τα οποία 
μπορεί να κινδυνεύει άμεσα η δημόσια υγεία. Αυτή είναι η διαδικασία. Μάλιστα στο 
ένα από τα δύο θέματα, αυτό που αφορούσε τα τραπεζοκαθίσματα, ορθότατα η 
υπηρεσία του δήμου απευθύνει έγγραφο -είναι μέσα στο φάκελο- στη Δ/νση 
Υγιεινής, με το οποίο την καλεί να κάνει αυτοψία και να διαπιστώσει, αν 
αποκαταστάθηκε ή όχι η οποιαδήποτε παρανομία. Η Δ/νση Υγιεινής για κάποια από 
τα καταστήματα αυτά, τα οποία είχαν άδεια πεζοδρομίου και επιπλέον καθίσματα, 
διαπιστώνει και λέει ότι αποκαταστάθηκε. Για τα υπόλοιπα καταστήματα για τα οποία 
ορθά ρωτάει η υπηρεσία, δεν απαντά. Δεν κάνει αυτοψία και δεν σας απαντά, εάν 
συμμορφώθηκε ή όχι, σε σχέση με το ερώτημα που έθετε η υπηρεσία. Καταρχάς 
κ.Μακρυγιάννη συμφωνείτε ότι αυτό προβλέπει η υγειονομική διάταξη; 
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Αυτό το προβλέπει 
η Υγειονομική διάταξη του ΄83, αν θυμάμαι καλά η Α1/β. Αυτό ίσχυε για τη 
δικαιοδοσία που είχε ο Νομάρχης, για όσα καταστήματα τότε ήταν της αρμοδιότητάς 
του και αυτό έχει σχέση με προβλήματα δημόσιας υγείας. Το αναφέρει ρητά, αν 
θυμάμαι καλά. Δεν ξέρω αν μπορείτε να διαβάσετε τη διάταξη, αν την έχετε μαζί σας. 
Κατά τα λοιπά, σε άλλους νόμους, δεν υπάρχει καμία διάταξη για χορήγηση 
προθεσμίας. Μετά από πολύ έλεγχο και αναζήτηση στη νομολογία, είχα βρει κάποιες 
γνωμοδοτήσεις νομικών συμβούλων των υπουργείων, οι οποίοι είχαν την άποψη ότι 
θα έπρεπε να τίθεται μια τέτοια προθεσμία, προκειμένου να συμμορφωθεί ο 
ενδιαφερόμενος και μετά να ακολουθείται η νόμιμη διαδικασία. Αυτό έχω να πω. Αν 
θέλετε και έχετε την καλοσύνη διαβάστε μόνο επακριβώς τη διάταξη. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Επειδή ακριβώς συντάσσομαι με την άποψή 
σας ότι πρέπει να δίνεται και δεν συντάσσομαι μόνον εγώ και εσείς, αλλά 
συντάσσεται και η ίδια η Υπηρεσία. Γιατί για το θέμα για το οποίο κουβεντιάζουμε, 
στις 22-12-2011 κάνει έγγραφο η υπηρεσία και λέει: «Επί των θεμάτων αυτών, η 
Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου, καθ΄ ύλην αρμόδιο όργανο για την ανάκληση 



των αδειών κ.τ.λ., ανέβαλε τη συζήτηση, μάλιστα, για τη λήψη αποφάσεων, 
προκειμένου να ελεγχθεί από την Υπηρεσία σας, η επαναφορά ή όχι των 
καταστημάτων αυτών στην αρχική τους μορφή και η αποκατάσταση της νομιμότητας 
της λειτουργίας αυτών». Είναι έγγραφο της Υπηρεσίας σας παιδιά και σ΄αυτό το 
έγγραφο δεν απαντά η υπηρεσία η αρμόδια που κάνει το ερώτημα. Δεν θέλω να 
επικαλεστώ σε ότι αφορά τα τραπεζοκαθίσματα, καθόλου, ότι παρήλθε η 20ήμερη 
αποκλειστική προθεσμία και συνεπώς οιαδήποτε απόφαση δεν θα είναι σύννομη. 
Ξεχάστε το αυτό. Γιατί εάν αυτό θα το είχα επικαλεστεί, από εκεί και πέρα θα 
μπορούσε ενδεχόμενα να είναι εκτεθειμένη η Επιτροπή ή η υπηρεσία. Εγώ κάνω την 
εξής πρόταση, γι΄αυτό είπα και στα δύο πράγματα. Από τη στιγμή που η υπηρεσία 
του ίδιου του δήμου και το αρμόδιο τμήμα αποδέχεται αυτήν τη διατύπωση, όπως 
σας την είπα και την εξήγησα και στον κύριο και συμφώνησε ότι κάποιοι συγγραφείς 
είναι αυτής της άποψης και με δεδομένο ότι και η ίδια η Επιτροπή σας σε πλείστες 
όσες αποφάσεις ανέβαλε τη συζήτηση προκειμένου να ζητήσει να γίνει αυτοψία; 
περί της επαναφοράς ή όχι στην προτέρα κατάσταση. Και στα δύο θέματα 
εισηγούμαι να κάνετε ότι έχετε κάνει σε πλείστες όσες αποφάσεις. Αν θέλετε στο 
υπόμνημά μου, τις μνημονεύω κιόλας, προκειμένου να γίνει αυτός ο έλεγχος για να 
είστε και απολύτως τυπικά εντάξει και να μη μπορεί κανένας πραγματικά να σας 
ψέξει σε οποιοδήποτε ζήτημα. Επί της ουσίας δεν θα ήθελα να πω παρά μόνο το 
εξής: Υπάρχουν καταστήματα και το ξέρετε, που έρχονται στην Επιτροπή σας ή 
έχουν ένα ιστορικό πάνω από 20-30 παραβάσεις κάθε χρόνο. Το συγκεκριμένο 
κατάστημα, δέστε αν θέλετε, τις καταγγελίες ή οποιεσδήποτε που υπάρχουν, για το 
2011 έχει δύο (2) παραβάσεις. Συνεκτιμήστε το, δεν σας ταλαιπωρεί. Και κάτι ακόμα. 
Σκεφτείτε ότι υπάρχει και η νομική πλάνη. Όταν εγώ έχω ένα κατάστημα και 
διαπιστώνω ότι μέσα στη Βέροια, πάνω από 5-10 ταβέρνες, πάνω από 4-5-6 
καφετερίες, σε μόνιμη βάση, με ανακοινώσεις τους, κάθε Παρασκευή ή Σάββατο, 
έχουνε ένα μικρό γκρουπ και καλά κάνουν, κατά την άποψή μου, νομίζω ότι είναι 
υπερβολή.    
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Μην το κάνετε. 
Ισότητα στην παρανομία δεν υπάρχει. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Δεν το κάνω, όχι. Εγώ δεν μιλάω για ισότητα 
στην παρανομία. Μιλάω ότι δικαιολογημένα κάποιος μπορεί να σκεφτεί ότι δικαιούται  
μια φορά της αποκριάς να το κάνει. Δεν είπα εγώ ισότητα στην παρανομία. Έτσι; 
Ξέρω πως το διατυπώνω κύριε Μακρυγιάννη, για να μην είναι εκτεθειμένη ούτε η 
υπηρεσία, ούτε κανένας. Απλά λέω ότι υπάρχει αυτό το πράγμα. Εκείνο που νομίζω 
όμως ότι είναι νομικό το ζήτημα, είναι να αναβάλλεται και καλέστε, στείλτε στο 
υγειονομικό να κάνει μία διαπίστωση αν υπήρξε επαναφορά ή όχι. Είναι πολύ άδικο 
για ένα μαγαζί που έχει 1-2-3 παραβάσεις, όλες κι όλες το χρόνο, να το οδηγήσετε 
και να το σφραγίσετε. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Φίλε Γιάννη, θα μου επιτρέψεις να διαφωνήσω μαζί σου. 
Γιατί; Εμείς πράγματι ξεκινήσαμε μια διαδικασία, η οποία έλεγε ότι όταν έρχεται το 
έγγραφο της αστυνομίας, το Τμήμα Καταστημάτων θα το στέλνει στο Υγειονομικό για 
επανέλεγχο.  
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Εφόσον έχει σχέση 
με θέματα υγιεινής. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Ναι και τα τραπεζοκαθίσματα. Αυτά που τέλος πάντων 
μπορεί να ελέγξει το Υγειονομικό. Το κάναμε γιατί ήμασταν μετέωροι σε κάποια 
πράγματα. Στη συγκεκριμένη περίπτωση, εγώ προσωπικά, θα αποδεχόμουν τις 
αιτιάσεις σου, εάν και εφόσον στο διάστημα μέχρι σήμερα ο ενδιαφερόμενος είχε 
βγάλει άδεια λειτουργίας για τραπεζοκαθίσματα στο δημοτικό χώρο. Κάτι που  δεν 



έχει συμβεί. Και να πω και κάτι άλλο. Επειδή τυχαίνει να είναι εδώ και ο κ.Κοσμίδης, 
στον οποίο κάναμε ανάκληση άδειας λειτουργίας για τον ίδιο ακριβώς λόγο. Και όχι 
μόνο τον κ.Κοσμίδη, αλλά και τον κ.Καρσανίδη κάναμε για τον ίδιο ακριβώς λόγο, και 
την Κρεπερί της Εληάς κάναμε για τον ίδιο ακριβώς λόγο, γιατί βγάλανε 
τραπεζοκαθίσματα στο δημοτικό υπαίθριο χώρο χωρίς να έχουν καθόλου άδεια. Θα 
είχε νόημα για μένα προσωπικά, αν σήμερα ο κ.Παπαγεωργόπουλος μας 
παρουσίαζε μία άδεια. Που θα έλεγε ναι έβγαλα άδεια. Αυτό θα ήταν επαναφορά για 
μια τέτοια περίπτωση. Δεν είναι το ίδιο να έχεις π.χ. 20 θέσεις και να βάλεις 25, με το 
να έχεις μηδέν (0) και να βάλεις 25. Σε εκείνη την περίπτωση δεν έχεις καθόλου 
άδεια. Νομίζω ότι είναι κάτι διαφορετικό και ως τέτοιο εγώ προσωπικά θα το 
αντιμετωπίσω. Όσον αφορά το 4ο θέμα, γιατί θέλω να το διαχωρίσω. Να υπενθυμίζω 
ότι πέρυσι πάρθηκε ανάλογη απόφαση για το ίδιο μαγαζί για τον ίδιο ακριβώς λόγο. 
Άρα εγώ θεωρώ ότι όφειλε ο καταστηματάρχης να ξεκινήσει τη διαδικασία. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Στηρίξτε την απόφασή σας στο ότι δεν είναι 
νόμιμη, όπως σας εισηγείται ο νομικός σύμβουλος, διότι πέρασε το 20ήμερο. Και 
είμαι υποχρεωμένος, τώρα, να σας καταθέσω τώρα το υπόμνημα, διότι δεν θα ήθελα 
να το κάνω. Είμαι υποχρεωμένος πλέον, διότι αν πάρετε μη σύννομη απόφαση θα 
πρέπει να προσφύγω στα διοικητικά δικαστήρια. Δεν ήθελα να το επικαλεστώ. Και 
όμως και πολύ καλά κάνετε, τους ζορίζετε, στέλνετε, γίνονται αυτοψίες, αναβάλλετε. 
Μετράει η παράβαση στις τρεις παραβάσεις και κάνετε μια προσωρινή ανάκληση, 
αλλά όχι οριστική ανάκληση. Εγώ αυτό ανθρώπινα σας το λέω κ.Αντιδήμαρχε. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Για το 4ο & 5ο θέμα κατατέθηκε σχετικό υπόμνημα από τον 
κ.Χασιώτη. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Για να συνεχίσω, όσον αφορά το άλλο θέμα το 4ο που έχει 
να κάνει με τη ζωντανή μουσική, νομίζω ότι η Επιτροπή ως τώρα, κάποια παρόμοια 
θέματα που ήρθανε στην αρχή του χρόνου, τα αντιμετώπισε επιεικώς. Θα δούμε τι 
θα κάνει σήμερα. Θέλει κάποιος άλλος να πάρει το λόγο; 
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Μόνο ήθελα να 
προσθέσω κ.Αντιδήμαρχε, το εξής: Ο δήμος εφόσον διαβίβασε τα έγγραφα στο 
αρμόδιο Τμήμα Υγιεινής και εκείνο απάντησε, όχι βέβαια επί της ουσίας, νομίζω ότι 
έκανε αυτό που έπρεπε να κάνει. Απλά εφόσον δεν απάντησε το Τμήμα Υγιεινής, 
νομίζω θα πρέπει να θεωρήσει αρνητική την απάντησή του. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Επιτρέψτε με να πω το εξής: Δεν συνάγεται από κάπου ότι 
δεν απάντησε το Τμήμα Υγιεινής.  
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Εγώ είπα ότι το 
Τμήμα Υγιεινής απάντησε. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Το Τμήμα Υγιεινής απάντησε και μάλιστα αναφέρει στο 
τέλος για τον κ.Δομπρή, που έχει ακριβώς την ίδια παράβαση, ότι «Το κατάστημα 
του κ.Δομπρή Ανέστη που βρίσκεται επί της οδού Έλλης 12, σε επανειλημμένες 
προσπάθειες βρέθηκε κλειστό». Από αυτό συνάγεται ότι πήγε η Υπηρεσία. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Όχι με συγχωρείτε, δεν το διαβάζετε σωστά. 
Λέει «Όσον αφορά τα καταστήματα: -Πιτούλιας Β.-Παπαγεωργόπουλος Ο.Ε.- επί της 
οδού Έλλης 5 -και κάποια άλλα-, σύμφωνα με το παραπάνω σχετικό, στα εν λόγω 
καταστήματα δεν προβλέπεται στην άδεια ίδρυσης και λειτουργίας τους, η ανάπτυξη 
τραπεζοκαθισμάτων στον εξωτερικό χώρο και ως εκ τούτου η παραπάνω παράβαση 
αποτελεί κατ΄αρχήν επέκταση των καταστημάτων και ουσιώδη τροποποίηση». Δεν 
απαντάει, δεν πήγε να πει ότι εδώ επανέφεραν ή δεν επανέφεραν, το βρήκε κλειστό 
ή όχι. Δηλαδή απέχει, ενώ η υπηρεσία σας, τους ζητάτε, εσείς με την υπογραφή σας, 
τους ζητάτε να πάνε να δούνε αν το επανέφεραν ή όχι, αυτοί κυριολεκτικά σας 



γράφουν και δεν πάνε να το κάνουν. Εγώ αυτό σας ζητώ. Να κάνετε καινούργιο 
έγγραφο και να πείτε αυτό που λέγατε και στο προηγούμενο έγγραφό σας. Δεν είπα 
εγώ να πείτε κάτι καινούργιο. Να επαναλάβετε αυτό που λέγατε και στο 
προηγούμενο έγγραφό σας. Εν πάση περιπτώσει, εσείς αποφασίζετε. Εγώ σας τα 
έθεσα τα θέματα. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Θα προχωρήσουμε σε ψηφοφορία. Να ψηφίσουμε πρώτα 
για το 4ο θέμα. 
Μιχαηλίδης: Για το 4ο θέμα που αφορά τη ζωντανή μουσική, εσείς παίζατε με 
ενισχυτή ή χωρίς ενισχυτή;  
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Το έγγραφο 
αναφέρει Λειτουργία ζωντανής μουσικής από 3μελή ορχήστρα «συνδεδεμένη με 
ενισχυτή και ηχεία». 
Μιχαηλίδης: Για το 5ο θέμα, αντιλαμβάνομαι ότι ο νομικός εκπρόσωπος της 
εταιρείας, εμμέσως πλην σαφώς, ζητάει την αναβολή συζήτησης του θέματος, διότι 
αν εμείς πρέπει να επικαιροποιήσουμε το έγγραφο του υγειονομικού, για μια 
απάντηση η οποία θα λέει αν έγινε συμμόρφωση ή μη, ουσιαστικά δεν μπορεί να 
παρθεί απόφαση σήμερα. Άρα διαδικαστικά μπαίνει το θέμα για την αναβολή, γιατί 
αλλιώς δεν μπορεί να γίνει αυτό το έγγραφο. Δεν μπορούμε να πάρουμε εμείς 
απόφαση σήμερα για ανάκληση και να κάνουμε και έγγραφο. Δεν έχει λόγο μετά το 
έγγραφο. Κατάλαβα καλά κ.Χασιώτη; Θεωρώ ότι αυτό το οποίο ζητά ο κ.Χασιώτης 
που πρέπει πρώτα να αποφανθούμε εάν αναβάλουμε το θέμα ή όχι, για να γίνει 
αυτή η ενέργεια. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Εγώ είπα την άποψή μου, την ξαναλέω και τώρα. Για μένα 
επαναφορά του συγκεκριμένου καταστήματος, το οποίο δεν έχει καθόλου άδεια, θα 
ήταν να μας προσκομίσει  σήμερα άδεια. Αυτό θα ήταν επαναφορά. 
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Επαναφορά 
σημαίνει ότι θα μπορούσε να πάει το υγειονομικό και να ελέγξει το μαγαζί και να μας 
στείλει ένα χαρτί και να πει «δεν έχει πλέον καθίσματα έξω». 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Κατ΄εμέ, λοιπόν, για το 5ο θέμα, επειδή το είπα και 
τουλάχιστον ένας κύριος (καταστηματάρχης) παρίσταται εδώ, για τον ίδιο ακριβώς 
λόγο έγιναν ανακλήσεις αδειών σε καταστήματα που δεν είχαν καθόλου άδεια 
λειτουργίας για τραπεζοκαθίσματα σε δημοτικό υπαίθριο χώρο. Εγώ οφείλω, για να 
είμαι συνεπής, σ΄αυτό το θέμα να παραμείνω στην ίδια θέση. Για το 4ο θέμα της 
ζωντανής μουσικής, υπάρχει για ένα βράδυ μόνο διαπίστωση παράβασης. 
Παρακαλώ να προχωρήσουμε στην ψηφοφορία. Εγώ προσωπικά, όπως και στις 
άλλες περιπτώσεις θα ψηφίσω υπέρ της ανάκλησης. Εκ των προτέρων δεν μπορώ 
να κάνω κάτι διαφορετικό. Αλλά ξαναλέω ότι αντιμετωπίστηκαν οι παρόμοιες 
παραβάσεις, τουλάχιστον μέσα στο 2012, επιεικώς. 
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Εννοείται για 
καταστήματα που δεν είχαν καν άδεια και έβγαλαν. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Εννοώ καταστήματα που το έκαναν μια φορά, που έπαιξαν 
μια φορά και αντιμετωπίστηκαν επιεικώς. Είχαμε 3-4 τέτοιες περιπτώσεις που 
αντιμετωπίστηκαν επιεικώς. Εγώ εκ των πραγμάτων πρέπει να ψηφίσω ανάκληση. 
Από εσάς εξαρτάται το υπόλοιπο κομμάτι. 
  Παρακαλώ να προχωρήσουμε στην ψηφοφορία. 
  Υπέρ της ανάκλησης της άδειας ψήφισαν πέντε (5) μέλη (οι κ.κ. Βοργιαζίδης, 
Μιχαηλίδης, Γκέκα, Γουναράς και Κοστογλίδου) και Λευκό ψήφισαν δύο (2) μέλη (οι 
κ.κ. Παπαδόπουλος και Δάσκαλος). 
Μιχαηλίδης: Για να αιτιολογήσω τη ψήφο μου. Επειδή το έγγραφο αναφέρει ότι στο 
μαγαζί έπαιζε ζωντανή μουσική, ψηφίζω υπέρ της ανάκλησης. 



Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Απορρίψατε δηλαδή το αίτημα για αναβολή; 
Εγώ έβαλα το αίτημα και για τα δύο θέματα. Έκανα κοινή εισήγηση και είπα ότι 
παρακαλώ να στείλετε το τμήμα υγιεινής, προκειμένου να διαπιστώσει αν υπήρξε 
επαναφορά ή όχι. Όπως κάνετε σε όλα τα μαγαζιά που έχουν μουσική, όπως κάνετε 
με όλα τα μαγαζιά που έρχονται εδώ με 100 Ντεσιμπέλ, όπως κάνετε σε όλες τις 
περιπτώσεις. Είναι κοινό το αίτημα, γι΄αυτό έκανα κοινή εισήγηση. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Ποτέ δεν κάναμε κάτι τέτοιο για τη ζωντανή μουσική. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Και πρώτη φορά παίρνετε απόφαση οριστικής 
ανάκλησης για ζωντανή μουσική κ.Αντιδήμαρχε. Εγώ υπέβαλα το αίτημα 
προκειμένου να αναβληθεί και να στείλετε το υγειονομικό ή όποια είναι αρμόδια 
υπηρεσία, περί της επαναφοράς ή όχι. Γιατί το μαγαζί που είναι κέντρο διασκέδασης 
έχει μόνιμα στημένα τα μηχανήματα, τις μεγαφωνικές, τα ηχεία, είναι εκεί. Αυτό το 
νόημα έχει. Και το αίτημά μου υπεβλήθη από την αρχή και ήταν κοινό και έκανα 
κοινή επιχειρηματολογία και σας υπέβαλα δύο υπομνήματα. Και για το δύο θέματα, 
πριν επιβληθεί οποιαδήποτε ποινή, ζητώ την αναβολή τους, προκειμένου να 
ζητήσετε να γίνει αυτός ο έλεγχος για επαναφορά ή όχι του καταστήματος, αφού 
τάξετε προθεσμία. Εγώ σας είπα, ό,τι θα σας εισηγηθώ νομικά, θέλω να μην αφήσει 
εκτεθειμένη την Επιτροπή και ζήτησα την αναβολή για να κάνετε το έγγραφο για να 
διαπιστωθεί. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Δηλαδή ζητάτε την αναβολή και για τα δύο θέματα και όχι 
μόνο για το 5ο, αλλά και για το 4ο. Άρα λοιπόν πρέπει να ψηφίσουμε επί του 
αιτήματος του κ.Χασιώτη, για αναβολή της συζήτησης και των δύο θεμάτων. 
Μιχαηλίδης: Να μας πει ο νομικός μας αν είμαστε κατοχυρωμένοι με την αναβολή, 
γιατί για την αναβολή που δώσαμε άλλες φορές παραπεμφθήκαμε στον ανακριτή. 
Να το ακούσουμε επίσημα και να καταγραφεί. 
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Έχω πει την άποψή 
μου και την έχω εκφράσει και εγγράφως με γνωμοδότηση, ότι θα πρέπει να τίθεται 
προθεσμία και να επανελέγχεται. 
Δάσκαλος: Άρα δηλαδή είμαστε σύννομοι αν δώσουμε αναβολή; 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Υποχρεωμένοι. 
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Πάντως από ότι 
θυμάμαι κ.Αντιδήμαρχε, στα έγγραφα τα διαπιστωτικά της παράβασης από τα 
αστυνομικά όργανα, νομίζω ότι τίθεται ο όρος να το επαναφέρουμε άμεσα ε ; ή κάνω 
λάθος; 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Κύριε Μακρυγιάννη είναι σωστό ότι ορισμένα 
το θέτουνε, αλλά αυτό προϋποθέτει ότι αυτό μας το κοινοποιούν. Εμείς δεν λάβαμε 
καμία κοινοποίηση. Πήραμε μία πρόσκληση, η οποία ήρθε προχθές που λέει μόνο 
τον τίτλο των θεμάτων. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Να ψηφίσουμε ποιοι είναι υπέρ της αναβολής και για το 4ο 
και για το 5ο θέμα, αφού τα βάζετε μαζί ; 
Γουναράς: Αναβολή για να διαπιστώσουμε τι ; ότι μάζεψε τα τραπεζοκαθίσματα ; Τι 
στιγμή που δεν είχε άδεια, άπλωσε καθίσματα. Τώρα τι να πάμε να πούμε, ότι τα 
μάζεψε ; Αντίκειται στη λογική αυτό το πράγμα. Τι στιγμή που δεν είχε άδεια, δεν 
έπρεπε να τα απλώσει. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Κατ΄ουσίαν ο κ.Χασιώτης λέει ότι αφενός δεν πήγε να δει 
το υγειονομικό αν μάζεψε τα τραπεζοκαθίσματα ή όχι και αφετέρου ότι δεν πήγε το 
υγειονομικό να δει αν έχει ζωντανή μουσική ή όχι. Αυτό λέει ο κ.Χασιώτης. 



Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Επομένως επανερχόμαστε και θα ψηφίσουμε για αναβολή 
ή μη και του 4ου και του 5ου θέματος. Εγώ είμαι κατά της αναβολής. 
  Ποιοι είναι υπέρ της αναβολής; 
  Υπέρ της αναβολής ψήφισαν δύο (2) μέλη (οι κ.κ. Μιχαηλίδης και Δάσκαλος). 
  Κατά της αναβολής και υπέρ της συζήτησης και λήψης απόφασης και του 4ου και 
του 5ου θέματος ψήφισαν πέντε (5) μέλη (οι κ.κ. Βοργιαζίδης, Παπαδόπουλος, Γκέκα, 
Γουναράς και Κοστογλίδου). 
  Επομένως για το 4ο θέμα θα ξαναψηφίζουμε ή ισχύει ότι ψηφίσαμε προηγουμένως; 
  Ομόφωνα αποφασίζεται ότι για το 4ο θέμα ισχύει η προηγούμενη ψηφοφορία, με 
την οποία Υπέρ της ανάκλησης της άδειας ψήφισαν πέντε (5) μέλη (οι κ.κ. 
Βοργιαζίδης, Μιχαηλίδης, Γκέκα, Γουναράς και Κοστογλίδου) και Λευκό ψήφισαν δύο 
(2) μέλη (οι κ.κ. Παπαδόπουλος και Δάσκαλος). 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Στη συνέχεια προχωράμε στην ψηφοφορία του 5ου 
θέματος. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Δεν παρέλκει δυο φορές να το κλείσετε το 
μαγαζί; 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Αν ακούσατε, εγώ νομίζω ήμουνα σαφής με αυτά που 
είπα, τώρα αν δεν έγινα κατανοητός από τους συναδέλφους. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Εγώ θα πάρω όλα τα πρακτικά για όλα τα 
μαγαζιά που αντιμετώπισε η Επιτροπή. Είμαι υποχρεωμένος πια. Γιατί σας ήρθαν 
εδώ καταστήματα που έπαιξαν περιοδικά μουσική. 
Γουναράς: Ναι αλλά ειπώθηκε ότι από εδώ και στο εξής θα πρέπει επιτέλους να 
εφαρμοστεί ο κανονισμός και ο νόμος και το είπε και ο Πρόεδρος ότι υπήρξαμε 
επιεικείς σε 2-3 περιπτώσεις, στην αρχή. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Επιπλέον είπα ότι θα πρέπει να ακολουθούμε, κατά την 
προσωπική μου άποψη, σταθερή πορεία. Δεν μπορούμε σε άλλους να ήμαστε 
επιεικείς και σε άλλους να μην ήμαστε, για το ίδιο θέμα. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Από δω και πέρα θα μας αναγκάσετε να σας 
στέλνουμε κάθε μέρα και να το λέμε και δημόσια σε πόσα μαγαζιά, παίζουν μουσική. 
Παπαδόπουλος Βασ.: Θα μας βοηθήσει. 
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Η αρμοδιότητα του 
ελέγχου, αν παίζουν ή όχι, δεν είναι στο δήμο, είναι στην αστυνομία. 
Καταστηματάρχης: Το Ellis σαν μαγαζί βρίσκεται στον πεζόδρομο και είναι ένα 
μαγαζί το οποίο είχε ελάχιστες παραβάσεις, έως καθόλου. Το πρόβλημα που 
αντιμετωπίζω είναι ότι δεν μπορώ να βγάλω άδεια τραπεζοκαθισμάτων. Θέλω να 
είμαι νόμιμος. Αυτή τι στιγμή ενώ αγόρασα το μαγαζί και πήρα άδεια από το δήμο, 
δεν μπορώ να βγάλω άδεια για τραπεζοκαθίσματα. Έχω συμμορφωθεί. Προτιμώ να 
κλείσω το μαγαζί παρά να ξαναβγάλω τραπεζοκαθίσματα. Για δε το θέμα με τη 
μουσική, ειλικρινά μία φορά έγινε στις γιορτές και δεν πρόκειται να ξαναγίνει. Αν 
νομίζετε ότι έφταιξα πάρτε την άδειά μου για 10 ημέρες. Για τα τραπεζοκαθίσματα 
σας λέω ότι προσπαθώ να βρω τη λύση και γι΄αυτό απευθύνομαι και σε νομικούς. 
Δεν αντέχω άλλο οικονομικά. Και οι καιροί είναι τέτοιοι που δεν μπορώ άλλο. 
Προσπαθώ να το λύσω, αλλά είναι δύσκολο. Ζητώ την επιείκειά σας και ζητώ να μη 
με κλείσετε. Δεν ενοχλώ ούτε πεζούς, ούτε κάποιον 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Ναι αλλά δεν κάνατε τίποτα από τότε ως τώρα. Εγώ θέλω 
να ξαναπώ ότι όταν υπάρχουν κάποιες αποφάσεις που πάρθηκαν στο 
προγενέστερο διάστημα για ίδια ακριβώς παράβαση, θεωρώ ότι θα πρέπει να 
υπάρχει συνέχεια σ΄αυτό το πράγμα. Ίση αντιμετώπιση.  



Μιχαηλίδης: Με το γράμμα του νόμου πρέπει σήμερα να κλείσουμε 4 μαγαζιά στην 
οδό Έλλης. Η νεολαία της πόλης συχνάζει σε εκείνον το δρόμο. Δεν είναι τυχαίο 
όμως που δεν βγάζει κανένας άδεια για τραπεζοκαθίσματα. Δεν μπορεί να είναι όλοι 
κακοί επαγγελματίες. Άρα υπάρχει κάποια αντικειμενική δυσκολία στην έκδοση 
άδειας για χρήση πεζοδρομίου. Δεν ξέρω ποια υπηρεσία, είναι η αιτία και δεν ξέρω 
αν μπορούμε εμείς να κάνουμε κάποια κανονιστική πράξη για να δώσουμε μια λύση 
και διέξοδο, ώστε οι επαγγελματίες να μπορούν να βγάλουν άδεια, γιατί εκείνη η 
περιοχή εκτός από χώρος ψυχαγωγίας έχει πάρει και μια άλλη μορφή. Κάτι πάει 
στραβά στη συγκεκριμένη οδό. Ίσως πρέπει να το ξανασκεφτούμε. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Το θέμα είναι πολεοδομικό. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Έγινε συνένωση δύο κτηρίων εκεί, τα οποία 
από την πολεοδομία είναι εντάξει αλλά από τη νεοτέρων μνημείων κολλάνε. Αυτό 
είναι το ζήτημα. Το ζήτημα είναι ότι αφήσαμε έναν άνθρωπο στην περιοχή της 
Κυριώτισσας και γενικά των παραδοσιακών οικισμών να βηματοδοτήσει και να 
δώσει μία τροπή, η οποία έπνιξε τους επιχειρηματίες και οδηγεί αυτές τις περιοχές 
να γίνουν πάλι περιοχές για ποντίκια. Με το που διώξαμε τους επαγγελματίες από 
την περιοχή της Κυριώτισσας ή οτιδήποτε, ξαναπέφτει η περιοχή έτσι όπως ήτανε τη 
10/ετία του ΄80 και μία πόλη και όλος ο επιχειρηματικός κόσμος, αφήσαμε έναν 
άνθρωπο να μας κανονίσει και να μας έχει τώρα δεμένους να μας χοροπηδάει. Είναι 
ευθύνη όλων μας σαν πολίτες, πρώτα δικιά μου που ήμουν δήμαρχος εκείνη την 
περίοδο 
Τσιαμήτρος Ηλίας, Πρόεδρος Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας: Επειδή παραβρέθηκα 
αρκετές φορές στις συνεδριάσεις της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής σε συζήτηση 
τέτοιων θεμάτων και βλέπω ότι πάντα εμπίπτει η περίπτωση. Πως αντιμετωπίσαμε 
τη μια περίπτωση, πως την άλλη. Εγώ θα πρότεινα να χαραχτεί μια χρονική γραμμή 
και ίσως να είναι μελλοντική και γι΄αυτό είμαι υπέρ να αναβληθούν αυτές οι 
αποφάσεις, αλλά να χαραχθεί μια αυστηρή γραμμή, να ελεγχθεί ο τρόπος και η 
διαδικασία ώστε να μην υπάρχουν αμφισβητήσεις και από εκείνη τη χρονική γραμμή 
και μετά, αφού ενημερωθούν όλοι οι καταστηματάρχες να ξέρουν ότι πρέπει να 
ακολουθούν αυτό που λέει ο νόμος και να μην έρχεται εδώ κανείς να λέει δεν 
γνωρίζω, δεν γνώριζα, δεν ήξερα. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Αυτά τα είπαμε πριν ένα χρόνο. 
Τσιαμήτρος Ηλίας, Πρόεδρος Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας: Άμα αυτό έχει γίνει, 
δεν καταλαβαίνω γιατί να μιλάμε περιπτωσιακά. Ότι στον άλλον κάναμε έτσι σ΄αυτόν 
κάνουμε έτσι. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Για να το κλείσουμε το θέμα, στο 4ο θέμα υπάρχει κάτι 
διαφορετικό; ή κλείνει ως έχει; 
Δάσκαλος: Όχι 4ο αλλά το 5ο. 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Εγώ φεύγω, θέλω να σας πω όμως κάτι. Σε 
αντίθεση με ότι είπατε, εγώ δεν θέλω να βλέπω τα πράγματα περιπτωσιολογικά ούτε 
να τραβήξουμε μια γραμμή. Εγώ θέλω να εφαρμόζεται η νομιμότητα. Έτσι. Και 
πρέπει να σας πω από το φόβο ή με την επίκληση του φόβου, αγνοήσατε και στα 
δύο θέματα τις αντίθετες γνωμοδοτήσεις που σας έκανε ο νομικός σύμβουλος. 
Δηλαδή φοβούμενοι μην παρανομήσετε από τη μια πλευρά, παρανομήσατε από την 
άλλη. Σας είπε ότι έχει έγγραφη εισήγηση ότι πρέπει να τηρείται η προδικασία, την 
οποία καταψηφίσατε εσείς την αναβολή για να τηρήσετε την προδικασία που σας 
είπε ο κύριος νομικός σας σύμβουλος. Σας είπε ότι 20/ήμερο είναι αποκλειστική 
προθεσμία στο 5ο θέμα και ότι δεν νομιμοποιείστε να πάρετε μια τέτοια απόφαση, θα 
είναι μη νόμιμη, την πήρατε και θα αναγκαστεί ο πολίτης να πληρώσει ένα κάρο 



λεφτά να προσφύγει στα διοικητικά δικαστήρια για να πάρει και την προσφυγή και 
την αναστολή, διότι οδηγηθήκατε και το λέω έτσι με πόνο ψυχής, από φόβο μη σας 
πάνε εσάς στα δικαστήρια, περάσατε στο άλλο επίπεδο της παρανομίας. Σας το λέω 
και αυτό παρακαλώ να καταγραφεί στα πρακτικά. Αγνοήσατε και στις δύο υποθέσεις 
την εισήγηση του νομικού σας συμβούλου. 
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Για το αποκλειστικό 
το ξέρουμε ότι είναι αποκλειστική η προθεσμία του 20ημέρου. 
Παπαδόπουλος Βασ.: Το έγγραφο για το 5ο θέμα είναι με ημερομηνία 02-04-2012. 
Μιχαηλίδης: Από πότε μετράει η προθεσμία κ.Μακρυγιάννη; 
Χασιώτης Ιωάννης, Δικηγόρος- Εκπρόσωπος της εταιρείας «Πιτούλιας Βασίλειος–
Παπαγεωργόπουλος Ιωάννης Ο.Ε.»: Από τότε που το πήρατε στις 16-12-2011, από 
τότε που γνωστοποιήθηκε για παράβαση στην αστυνομία. Εγώ δεν ήθελα να το 
επικαλεστώ. Έκανα την πρόταση για να μην εκθέσω ούτε την Επιτροπή, ούτε την 
υπηρεσία. Έκανα την πρόταση τη διαδικαστική και να μη το βάλω στην ουσία. Όταν 
βλέπω όμως ότι οδηγείστε, παρά αυτά που σας λένε οι νομικοί σύμβουλοι, σε 
αποφάσεις μη νόμιμες, δεν μπορώ να μη το πω. 
Μακρυγιάννης Αθανάσιος, Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Αυτό όμως 
κ.Χασιώτη μπορεί να βολεύει και εσάς. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Το 5ο θέμα έχει ημερομηνία προς την Επιτροπή 2-4-2012. 
Κοστογλίδου: Δεν μπορεί όμως από τη μια να εκβιαζόμαστε από τους δημότες και 
από την άλλη να εκβιαζόμαστε από τους δικηγόρους. 
Βοργιαζίδης (Πρόεδρος): Προχωρούμε σε ψηφοφορία του 4ου θέματος. Ποιος 
ψηφίζει υπέρ της ανάκλησης. 
  Υπέρ της ανάκλησης της άδειας ψήφισαν πέντε (5) μέλη (οι κ.κ. Βοργιαζίδης, 
Μιχαηλίδης, Γκέκα, Γουναράς και Κοστογλίδου) και Λευκό ψήφισαν δύο (2) μέλη (οι 
κ.κ. Παπαδόπουλος και Δάσκαλος). 

Η  Επιτροπή μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 30-03-2012 Εισηγητικό Σημείωμα της Αντιδημάρχου Ελισάβετ 

Αρχοντάκη-Γεωργίου. 
2. Το  αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3. Τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν.3852/10(ΦΕΚ 87 Α’). 

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 
A. Εγκρίνει την Ανάκληση της αριθμ.πρωτ:9304/09-08-2007 αδείας ίδρυσης & 
λειτουργίας καταστήματος «ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ-ΜΠΑΡ» της εταιρείας ΠΙΤΟΥΛΙΑΣ 
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ - ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ Ο.Ε., που βρίσκεται στη Βέροια 
επί της οδού Έλλης 7. 
Β. Εγκρίνει τη σφράγιση του καταστήματος. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  30 / 2012. 
................................................................…………………….………………………....... 

 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, λύθηκε η συνεδρίαση, 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 
Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ          ΤΑ ΜΕΛΗ 

 Κατίνα Κοστογλίδου 
 Εμμανουήλ Γουναράς 
 Γεώργιος Μιχαηλίδης 

  Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης Βασίλειος Παπαδόπουλος 
 Δημητρούλα Γκέκα 
 Δημήτριος Δάσκαλος 

 
Ακριβές Απόσπασμα 
Βέροια  14-05-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


